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На основе исследования современных тенденций исполнения уголовных наказаний и иных мер уголовно-правового характе-
ра в России и за рубежом в условиях гуманизации уголовно-исполнительной политики с учетом целей и задач уголовно-исполни-
тельного права автор определяет специфику оперативно-розыскной деятельности в уголовно-исполнительной системе, рас-
сматривает информационно-аналитическое обеспечение как одно из важнейших условий ее совершенствования. Результаты 
сравнительно-правового анализа позволяют сделать вывод о необходимости рассмотрения на теоретическом уровне инфор-
мационно-аналитического обеспечения оперативно-розыскной деятельности в уголовно-исполнительной системе как обяза-
тельного условия совершенствования ее организации.
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In the given article based the based on the study of current trends of execution of criminal sanctions and other measures of criminal-legal 
nature in Russia and abroad in the context of humanization of criminal executive policies, taking into account the goals and objectives of the 
criminal executive law, the author determines the specifi cs of the operational-search activity in the criminal executive system information 
and analytical support as one of the most important conditions for its improvement. Th e results of the comparative legal analysis allow us 
to conclude that it is necessary at the theoretical level to consider the information and analytical support of the operational-search activity 
in the penitentiary system as an indispensable condition for the improvement of its organization.
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